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Onderwerp:	 Overlast	deelfietsen	in	Haarlem	

	

Na	Amsterdam	en	Rotterdam,	zijn	ook	in	Haarlem	op	veel	plekken	deelfietsen	vinden.	Zie	hierover	
bijv.	de	publicatie	in	het	Haarlems	Dagblad	vanochtend	(voorpagina	“Haarlem	&	Omgeving”).		

De	fietsen	worden	door	commerciële	partijen	in	de	openbare	ruimte	geplaatst,	vaak	ten	koste	van	de	
beschikbare	plekken	voor	de	fietsen	van	inwoners	van	Haarlem	zelf.	Dit	leidt	op	veel	plekken	tot	
overlast,	ook	omdat	de	fietsen	niet	goed	onderhouden	worden,	en	in	niet-bruikbare	staat	in	de	
openbare	ruimte	worden	achtergelaten.	

	

Vraag:	

Is	de	wethouder	bekend	met	het	feit	dat	ook	in	Haarlem	door	commerciële	bedrijven	deelfietsen	
worden	gestald	in	de	openbare	ruimte?	

Heeft	de	wethouder	zicht	op	de	overlast	die	dit	veroorzaakt	voor	de	inwoners	van	Haarlem?	

Op	welke	wijze	denkt	de	wethouder	hier	regelgevend	te	kunnen	optreden?		


